
Agenda MR 26-2-24  

Tijd: 19.00 uur- 21.00 uur   

Voorzitter:  Suzanne  

Notulant: Evy   

  

    

Inhoud:  

  

Doel:  

  

Wie  

1  Opening en mededelingen   

Inventarisatie rondvraag  

  

Delen  Linda  

Allen  

  Geen mededelingen.  

  

Mr Magazine ligt weer ter inzage bij Meta  

  

    

2.   Urenberekening  Delen.  Linda  

  We hebben samen de urenberekening bekeken.   

De MR geeft hiermee akkoord.  

  

    

3.   Formatie  

  

Delen ki  Linda  

  Frictie is goedgekeurd. Wat betekent dat we dit jaar 0,5 

FTE inleveren in plaats van 1,0 FTE.  

Wel met de kanttekening dat dit echt alleen nog voor 

komend schooljaar is.  

  

De aanwas bij de kleutergroepen verloopt weer goed. 

Dus er komen weer groepen aan met een ‘normale’ 
omvang. Daarentegen kunnen we niet voorkomen dat we 

volgend jaar toch combinatiegroepen moeten vormen om 

de kleinere groepen die er nu zijn een tijdje te 

compenseren.  

  

Voor komend schooljaar kunnen we dus nog 8 groepen 

formeren. We gaan met elkaar in overleg of we al gaan 

anticiperen op het plaatje voor het jaar daarna door 

bijvoorbeeld al wat meer vakoverstijgend te gaan doen in 

de middagen.   

  

Hoe we de werkdrukmiddelen precies in gaan zetten, 

gaan we nog verder over brainstormen op het 

studiemoment.   

  

    

4.  Gym brief ouders bespreken  

  

Delen  Linda  

  Vanuit de MR zal terugkoppeling plaatsvinden naar de 

desbetreffende ouder.   

De evaluatiepunten zullen ook meegenomen worden in 

de evaluatie met De Gemeente.  

  

    

5.    Verkiezingen mr  Bespreken  Suzanne  



  Stand van zaken:  

Het actiepunt van de vorige vergadering is nog niet 

opgepakt. Gaan we nu doen.  

We gaan onderzoeken of er één stem per gezin gegeven 

kan worden via Parro.  

  

De PMR verstuurt de brief voor verkiezingen MR zo snel 

mogelijk.   

  

    

6.   Verkeersveiligheid/parkeren op school  Bespreken  Kim  

  Er is veel verkeer rondom school.   

De vraag is of dit nog zo veilig gebeurt. De kiss and ride 

wordt niet helemaal gebruikt waarvoor het bedoeld is.   

  

Binnenkort komt de Burgemeester in groep 7 met een 

project over verkeersveiligheid rondom de school. Hier 

maken we ook een bruggetje naar dit onderwerp. De 

leerlingenraad zal hier ook bij betrokken worden.  

    

7.  Fruitbeleid  Bespreken  Meta  

  N.a.v. de vorige vergaderingen dat we dit onderwerp 

besproken hebben, is dit ook besproken binnen het 

team.   

  

De leerkrachten zijn het eens met het feit dat daar 

richting het einde van het schooljaar meer rekening mee 

gehouden moet worden.  

We willen ook gaan kijken of we richting een school 

brede weekopbouw kunnen gaan van: maandag t/m 

donderdag fruit en vrijdag ‘koekdag’.  
Dit wordt opgenomen in de nieuwsbrief en het 

schoolplan. Ook zal er extra aandacht voor gaan zijn.  

  

    

        

  

Notulen:  

- Evy checkt bij ICT Parro één stem  

- PMR stelt de brief op voor verkiezingen MR  

- Fruitbeleid nieuwsbrief (Evy/Linda)  

Gemaakte afspraken:  

 


